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Innkalt 
 

Funksjon Navn Epost 
Leder Jan Gunnar Songedal leder@krsps.no  
Nestleder Hans Olav Labas nestleder@krsps.no  
   
Styremedlem Bent Øystein Bostad bent@tpl.no  
Styremedlem Cecilie Sebdal cecilie@sebdal.no  
Styremedlem 
Styremedlem 
 

Tom Børre Olsen 
Tine Lill Songedal 

chrbygg@gmail.com  
tinelill@gmail.com  
 

Varamedlem Tom Ånesland tomaanesland@gmail.com  
Varamedlem Marion H. Ramstad marion.ramstad@gmail.com  
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Oppmann Svartkrutt Viggo Berrefjord  
 
 
 

 

Punkt 1: Oppmøte 
Følgende personer fra styret møtte: 
Jan Gunnar Songedal, Hans Olav Labas, Bent Ø. Bostad, Cecilie A. Sebdal og Marion 
Ramstad 
 
I tillegg møtte: Viggo Berrefjord som oppmann svartkrutt. 

Punkt 2: Valg av ordstyrer. 
Bent Øystein Bostad ble foreslått som ordstyrer. 
 
Kommentar/vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 

Punkt 3: Valg av referent. 
Bent Øystein Bostad ble foreslått som referent. 
 
Kommentar/vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 

Punkt 4: Godkjenning av innkallelse og saksliste. 
Styret foreslo å godkjenne innkalling og saksliste. 
 
Kommentar/vedtak: 
Enstemmig vedtatt.  
 

Punkt 5: Møte med Viggo Berrefjord. 
Viggo har bedt om å bli invitert til et styremøte, styret inviterte derfor Viggo og han kom i 
dag. Han ønsker å få holdt sikkerhetskurs, og lurte på hvordan han satt dette i gang, Viggo ble 
da fortalt at han bare varsler sekretær om når han ønsker å reservere oppholdsrommet, så vil 
dette bli ført opp som reservert. Videre forteller han om at han har fått opprettet egne 
medlemskort til medlemmer av svartkruttgruppa. Han ønsker også å få satt av en dag / kveld i 
måneden som han kan ha til trening av svartkrutt. Dette styres enkelt over til at han varsler 
Jan Gunnar Songedal, så vil han videreformidle dette til Morten Teinum slik at 
svartkruttgruppa får en egen treningsdag.  
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Viggo opplyser også om at svartkruttgruppa i dag eier 4 svartkruttvåpen, han foreslår at disse 
selges og det en får ut av dette tilgodeses svartkrutt.  
Styret foreslår at Viggo forestår salget. Viggo varsler Sekretær om en dato han kan tenke seg 
å fremvise våpnene, så lages det en lapp som henges opp på korktavle i gangen.  
 
Man snakket samtidig om svartkruttgruppa sin konto i banken, og budsjett, styret foreslo for 
Viggo at kontoen i banken avvikles og innholdet overføres til vanlig brukskonto, styret ser 
ikke noen grunn til at svartkrutt skal holde sine utlegg selv når hverken bane / felt / luft har 
eget budsjett. Dette var Viggo enig i. 
 
 
Kommentar/Vedtak:  
Enstemmig vedtatt 
 

Punkt 6: Rammeavtale med Tratec. 
Jan Gunnar Songedal har vært i dialog med Tor-Erling Nordgaard-Tveit om en rammeavtale 
med Tratec for vedlikehold og service på flere områder, det kan nevnes service på 
tilgangskontroll, sanitær, elektro. Avtalen vil også gi god fastpris avtale på arbeid. Avtalen er 
først bindende for to år, deretter løper den årlig. Jan Gunnar foreslår at styret godkjenner 
avtalen og gir leder tillatelse til å skrive under på avtalen. Det eneste som ønskes endret er at 
Tratec gir låst pris den første bindingsperioden. Og at det blir kontraktsfestet en sponsoravtale 
i tiden man har rammeavtale med Tratec. 
 
Kommentar/Vedtak:  
Enstemmig vedtatt 
 

Punkt 7: Status utbedrings utvalg Kristiansand Pistolbane. 
Bent Øystein Bostad redegjør for status pr i dag etter epost som ble sendt ut, det er kommet 
noen få navn på plass, dette er primært personer fra grupper/grener i pistolklubben, 2 fra bane, 
2 fra PPC, det er foreslått at leder av felt stiller. Det er ikke kommet noen henvendelser fra 
andre. Styret føler det fornuftig at «leder» av denne komiteen er en person uten direkte 
tilknytning til noen av grenene, men som da vil se «det store bildet» når det kommer til alle 
ønsker som vil bli fremmet.  
 
Det er hørt noe snakk om at noen ønsker å påbegynne noen utbedringer allerede nå, her er 
styret klart enige i at det skal IKKE gjøres noen endringer FØR utvalget for utbedring av 
Kristiansand Pistolbane har kommet med sine forslag og fått dette godkjent av styret. Å 
begynne på utbedringer nå kan gjøre at godkjennelsen på pistolbanen vi har i dag kan utgå, og 
dette kan vi ikke ta sjansen på.  
 
Styret har fortsatt som mål at dette utvalget skal være på plass innen kort tid.  
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
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Punkt 8: Omkabling av skivestativer. 
Nok en gang har ledning på skivestativ blitt skutt i filler, etter at kontakt ble flyttet til trygg 
plass på ledningen så har ledningen blitt for kort. Jan Gunnar Songedal påpeker at dagens 
løsning for oppkobling/nedkobling er for dårlig, ledninger burde være innkapslet i beslag som 
skjules bak rammen, og at tilkoblinger burde være nede ved fot på stativet, ikke bak helt oppe, 
dette skaper mulighet for slike uhell en ser som har skjedd nå og tidligere.  
Jan Gunnar Songedal viser til at Roy lenge har påpekt behovet for endringer med 
skivestativene, herunder å få byttet til gummikabel, og dette burde være en av forutsetningene 
for en skikkelig gjennomgang nå.  
 
En henviser til rammeavtalen som allerede er godkjent, og ber Tratec om å komme med tilbud 
på omkabling, men påpeker dette med sikkerhet / beslag. Jan Gunnar Songedal tar dialogen 
med Tratec på dette. 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 

Punkt 9: Ubetalte medlemskontingenter. 
Cecilie påpeker at nå er det inkassotid for de som ikke har betalt kontingenten sin. Hun sier at 
hun har purret de vanlige 2 gangene via rubic, i tillegg har hun sendt sms til de som ikke har 
betalt. Og enda en purring som ble kalt inkassovarsel. Altså totalt 4 purringer. Cecilie påpeker 
at dette er jo ikke et utfall vi ønsker, men vi har også et ansvar for klubbens øvrige 
medlemmer til å få inn alt som skal inn, og klubben har allerede hatt utgifter på disse 
medlemmene når det kommer til kretskontingent og forbundskontingent. 
 
Styret ser det som riktig å nå iverksette inkasso prosedyre på de ubetalte kontingentene. Men 
vil gi en aller siste advarsel, Cecilie sender SMS til alle som ikke har betalt kontingenten sin, 
om at etter torsdag 18 april 2024 så blir lister over ubetalte kontingenter sendt over til kasserer 
for inndrivelse via inkasso, og politiet varsles om medlemmer som ikke lenger har godkjent 
medlemskap i KPS, slik at politiet kan vurdere om noen av disse nå må innlevere sine våpen. 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 10: Gjennomgang av administrator tilganger på bl.a. Facebook 
Bostad forklarer at det er mange administratorer på facebook sidene, personer som åpenbart 
ikke trenger administrator tilgang kan fjernes, utenom det er det ingen som ser noe behov for 
konkret opprydning, men at det kan vurderes om noen av disse kan gjøres om til moderatorer.  
 
Styrets mener at styremedlemmer har administrator tilgang, øvrige personer gjøres om til 
moderatorer foruten visse utvalgte personer. 
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Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 11: Styrechat vs FB Styregruppe 
 
Bostad foreslår å opprette en FB Styregruppe, slik at det kan bli litt lettere å holde oversikt 
over ting man diskuterer. Marion forklarte litt om forskjellene på styrechat vs styregruppe, og 
det var bred enighet i at dette er noe vi kan teste. Bostad oppretter facebook gruppe til styret. 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 12: Mini instruks ved bruk av KPS kontoen for styrevarsler. 
 
Ved bruk av KPS kontoen på Facebook til meldinger fra styret, så skal innlegget signeres med 
hvem som har lagt ut innlegget, når man benytter KPS kontoen så er det ingen loggføring fra 
Facebook på hvem som har lagt ut innlegget, da er det viktig at man kan vite hvem som har 
lagt ut en beskjed fra / på vegne av / som styret.  
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 13: Tid og dato for neste styremøte 
 
Torsdag 23 mai 2024 kl 17:00 på Kristiansand Pistolbane (oppholdsrommet) 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 14: Annet 1 – Bank, regnskap, tilganger bank, betalinger. 
Vi har endelig begynt å få noen svar på hva som er grunnen til at det er så rare resultat tall i 
regnskapsprogrammet, Hildegunn ved AB2 Regnskap har vært inne, begynt å titte litt og fant 
fort litt ting som trengte en liten opprydning, byggelånet ble aldri registrert som byggelån i 
regnskapsprogrammet, dette burde vært ført opp som et «prosjekt regnskap», i tillegg ble ikke 
utbetalingen av lånet i banken ført mot verdigjenstand (Kristiansand Pistolbane) som da ikke 
har realiserte verdien og gitt grunnlag for nedskriving over tid.  
 
Nå som regnskapet vil bli mer ryddig, så er det også en funksjon i Visma vi kan bestille som 
heter «Budsjett og Økonomi», dette er en modul der man kan både lage en økonomisk 
oversikt og ikke minst lage budsjett, slik at kasserer slipper å gjøre dette i word/excel. Vi har 
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fått tilbud fra Visma om å prøve det med 25% rabatt første året, og styret vurderte det dithen 
at vi kan jo like gjerne prøve det. 
 
Visma Budsjett – Ønskes bestilt. 
 
Tilganger i bank, Bostad tok kontakt med banken for en gjennomgang av brukere med tilgang 
til bank, for å utføre eventuelle endringer. Her sto fortsatt Thomas Aanundsen oppført. Det ble 
gjort endringer, de som har tilgang til bank nå er: 
 
Bent Øystein Bostad – Sekretær KPS – Administrator 
Tom Børre Olsen – Kasserer KPS - Bruker 
 
Banken har også bekreftet at det er dobbel-godkjenning på alle utgående betalinger på alle 
kontoer KPS har i banken.  
 
Det var også et tema på forrige styremøte vedrørende riktig fremgangsmåte for godkjenning 
av betalinger i bank, det ble usikkerhet, så Bostad kontaktet Kretsen, NIF og Idrettsrådet, og 
fikk tilbake at kravet er «2 personer, uavhengig av rolle i klubben, skal godkjenne alle 
utbetalinger». Dermed er løsningen som klubben bruker i dag, i tråd med regelverket, hvor 
kasserer legger inn betalinger til godkjenning og utfører første godkjenning, deretter varsles 
sekretær, som går inn og ser over betalingene mot bilagene kasserer har oversendt, og dersom 
alt ser greit ut, utfører sekretær godkjenningsrunde 2. 
 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 15: Annet 2 – Endringer på banen. 
Det er ytret en viss fortvilelse fra noen medlemmer om at felt tar «all plass» på alle steder, 
som vanskeliggjør skyting på elektronikk. Utdrag fra henvendelse «elektronikk brukes jo kun 
på 25/50, men her har felt nå plutselig satt opp T96 trening, i tillegg stiller de seg på vanlig 
treninger med papp på 25M, i tillegg har de feltbanen, hvor skal egentlig vi banefolk skyte 
da?» Styret har diskutert dette, og styret er klare på at banen er mer enn stor nok til alle, det 
som er uheldig er at elektronikken som er tatt i bruk og mest slitt, er på 25/50 siden, det er 
også denne siden som er slik styret ser det, mest gunstig for treninger til felt / PPC / Svartkrutt 
m.m.   
 
Styret diskuterer en del, det er tross alt 40 standplasser pluss feltbanen / feltkroken, så det er 
mer enn nok av plass til alle, og styret ønsker høyest mulig fornøydhet blant grupper / grener 
og for at alle skal få mest mulig av sitt gjennom, så ser styret at en løsning er å gjøre endringer 
i «standarder», man bytter om på bane skiver / plasser, slik at skivestativ 4 (som er mest 
brukt) blir til skivestativ 5 (første gruppe på 25M siden) etc, og at fremover blir det klart at 
25/50 er forbeholdt felt / PPC etc, og 25M er forbeholdt elektronikk. Dette betyr at skyting på 
papp (uavhengig av program / trening / grunnlag) SKAL skje på 25/50M banen, og skyting på 
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elektronikk SKAL skje på 25M banen. Det vil selvfølgelig forekomme hendelser som vil 
kreve unntak fra regelen, men at dette blir den nye standarden synes styret å være enige om.  
 
Styret vil også varsle leder av driftsgruppa om at det er på tide med en liten opprydning i 
skivebua, med dette så oppfordres det også til å flytte felt pappskiver og bane-skiver til 
skivebua. Dette vil ikke gjøre noe med «lagrene» vi har, foruten at fremover så er ferdige 
skiver lagret i skivebua, og lagrene brukes til «råmateriale». Hvor som i dag, der gamle 
«KGP» lageret fortsetter å være primært for felt-ting men også grill og andre småting, og 
«KPK» lageret fortsetter å være primært for bane ting. Samtidig skal pulten som står i KPK 
lageret gis vekk / kastes, og det skal opprettes en egen plass hvor svartkrutt kan ha litt av sine 
ting.  
 
Dette er selvfølgelig et vedtak som krever litt arbeid, Bent Øystein Bostad starter på 
planleggingen av omprogrammeringen av SIUS og spør Teinum om hjelp til å utføre 
endringene. Jan Gunnar Songedal tar dialogen med driftsgruppen. 
Styret vil varsle på epost og facebook til alle medlemmer når ny «standard» er klar til 
iverksettelse. Styret håper at dette vil gjøre at «alle» blir så fornøyde som mulig. 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

Punkt 16: Annet 3  - Avtale PVAS 
Styret vil nå få i gang en sponsor avtale med PVAS. Og vil da gå for en tilsvarende eller bedre 
avtale enn sist gang. 
 
Songedal og Bostad tar dialogen med PVAS om en ny klubbavtale. 
 
 
Kommentar/Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Møte avsluttet kl 19.00. 
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